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Protokół Nr 65/2024 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, które odbyło się 22 marca 2024 r.  

w godz. 11.30-13.30 w trybie stacjonarnym.  

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji – Leszek Wawrzyła   

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie z załączoną listą 

obecności (zał. nr 2). 

Komisja przyjęła jednogłośnie do realizacji następujący porządek obrad :  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendiów dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni technicznych  

w województwie świętokrzyskim w roku akademickim 2024/25.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

sportu na terenie województwa świętokrzyskiego. 

3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji przedsięwzięć patriotycznych i obywatelskich  

w województwie świętokrzyskim w roku 2023 w ramach Świętokrzyskiego Programu 

Edukacji Patriotycznej „Młodzież Pamięta”.  

4. Przyjęcie sprawozdania z prac komisji. 

5. Sprawy różne. 

Na wniosek Leszka Wawrzyły, Przewodniczącego Komisji nastąpiła zmiana porządku obrad 

według poniższego harmonogramu, przyjętego przez członków poprzez głosowanie.  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

stypendiów dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni technicznych  

w województwie świętokrzyskim w roku akademickim 2024/25.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

sportu na terenie województwa świętokrzyskiego. 

3.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

położonym na obszarze województwa świętokrzyskiego. 

4. Wniosek Pana Konrada Cedro, Prezesa Fundacji Rozwoju Regionu Świętokrzyskiego  

w sprawie dofinansowania remontu „Kwatery Ponurego”. 

5. Przedstawienie sytuacji finansowej i planów na przyszłość Zespołu Pieśni i Tańca Kielce. 
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6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji przedsięwzięć patriotycznych i obywatelskich  

w województwie świętokrzyskim w roku 2023 w ramach Świętokrzyskiego Programu 

Edukacji Patriotycznej „Młodzież Pamięta”. 

7. Przyjęcie sprawozdania z prac komisji. 

8. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Głos zabrała  Renata Bilska, Zastępca Dyrektora Departamentu Edukacji, Sportu, Turystki  

i Spraw Zagranicznych, która przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

przyznawania stypendiów dla studentów pierwszego roku publicznych uczelni technicznych  

w województwie świętokrzyskim w roku akademickim 2024/25. 

Radni w wyniku dyskusji zastanawiali się nad znaczącym spadkiem liczby studentów  

w regionie. Pojawiły się pomysły, aby wprowadzić budownictwo nisko-czynszowe, które być 

może poprawi sytuacje młodych ludzi i w efekcie spowoduje, że studenci będą chcieli uczyć 

się w Kielcach. Za takim rozwiązaniem postulowała Radna Agnieszka Buras, natomiast Radny 

Marek Strzała stwierdził, że kluczowe jest stworzenie nowych miejsc pracy.  

Komisja w wyniku głosowania pozytywnie zaopiniowała zgłoszony projekt uchwały. 

Ad. 2 

Następnie Renata Bilska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania sportu na terenie województwa świętokrzyskiego.  

Radni nie mieli pytań do zgłoszonego projektu uchwały i w wyniku głosowania pozytywnie 

zaopiniowali jego treść.  

Ad. 3 

Małgorzata Rudnicka, Dyrektor Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

zaprezentowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym 

na obszarze województwa świętokrzyskiego. W podsumowaniu dyrektor podała, że w tym roku 

było mniej wniosków stąd średnia kwota dofinansowania wyniosła 10 tyś. 

Radnie nie mieli uwag i poprzez głosowanie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.  
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Ad. 4 

W tym miejscu głos zabrał Konrad Cerdo, Prezes Fundacji Rozwoju Regionu 

Świętokrzyskiego i przedstawił zakres prac remontowych „Kwatery Ponurego” zgodnie  

z wnioskiem o dofinansowanie z dnia 11.03.2024, który był skierowany do marszałka.  

Prezes podkreślił, że remont budynku jest istotny z punktu widzenia zabezpieczenia  

w odpowiedni sposób pamiątek po Janie „Ponurym” Piwniku, które obecnie znajdują się  

w świetlicy gminnej.  

Leszek Warzyła stwierdził, że w tym momencie nie ma już quorum zatem formalne poparcie 

wniosku jest niemożliwe ale poprosił o zabranie głosu dyrektor Rudnicką w kwestii przyszłego 

działania w tym zakresie. 

Dyrektor wyraziła zdanie, że po dokonaniu wpisu zabytku do Narodowego Spisu 

prowadzonego przez Wojewódzkiego Konserwatora otworzy się droga, aby dofinansować 

remont w przyszłym konkursie w ramach dysponowanych środków przez sejmik. 

Ad. 5 

Radosław Suliga, Instruktor ds. upowszechniania muzyki WDK na życzenie komisji 

przedstawił możliwość uczestnictwa w tym roku reprezentacji Zespołu Pieśni i Tańca Kielce  

w Europeadzie czyli międzynarodowym przeglądzie folkloru we Włoszech. 

Radna Agnieszka Buras zaapelowała, aby przeznaczyć środki na dofinansowanie reprezentacji 

w tym roku, tym bardziej, że jej zdaniem dyrekcja WDK nie podjęła działań w tym zakresie. 

Komisja na podstawie wstępnych szacunków oceniła, że na wyjazd uczestników jest potrzeba 

kwota około 50 tyś licząc całość zakwaterowania zespołu. 

Radna Jolanta Tyjas zadała pytanie, czy zespół pod względem przygotowania występu jest 

gotowy, aby jechać na przegląd w tym roku. 

Radosław Suliga potwierdził gotowość zespołu.  

Komisja zobowiązała dyrekcję WDK do organizacji wyjazdu na przegląd zespołów pieśni  

i tańca do Włoch. Radosław Suliga został poproszony o przekazanie tej informacji do dyrekcji 

WDK. 
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Ad. 6 

Dyrektor Renata Bilska przedstawiła sprawozdania z realizacji przedsięwzięć patriotycznych  

i obywatelskich w województwie świętokrzyskim w roku 2023 w ramach Świętokrzyskiego 

Programu Edukacji Patriotycznej „Młodzież Pamięta”. 

Komisja bez uwag przyjęła sprawozdanie. 

Ad. 7 

Leszek Warzyła odczytał sprawozdania z prac komisji, po czym zostało przyjęte ono przyjęte. 

Ad. 8 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

 

 

 

                                                                                                 

 

                                                                                               Przewodniczący Komisji  

                                                                                                      Leszek Warzyła    

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Katarzyna Borek  


